
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Изменение и допълнение в Решение № 69 по Протокол № 70 от 14.02.2019 г. на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в 
общинските училища на територията на Столична община 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 

Пиша Ви във връзка с измененията в наредбата , касаещи уседналостта. За мен този критерий е 
крайно необходим и би могъл до голяма степен да регулира проблемите с фиктивните адреси 
и да даде необходимото предимство на хората , реално живеещи в даденият административен 
район. Искам само да наблегна на това , че до момента са постъпили 15-20 становища , които 
са на противоположното мнение - да не забравяме , че това не е представителна извадка, а 
лични казуси. На сайта бяхте пуснали анкета , в която над 80% от населението гласува не само 
за уседналост , но дори и за разделение по квартал! Смятам , че писмените консултации , не 
достигат достатъчно широк обществен отзвук и поради тази причина и резултатите от 
становищата са такива. Надявам се Столична община да не променя посоката в която е 
тръгнала , поради недостатъчното положителни становища. Както добре Ви е известно има 
спешна нужда от ударно строене на сгради за детски градини и ясли , за да може обществото 
да не бъде поставено пред поредният избор на критерии. Силно необходимо е и 
подпомагането на неприетите деца по някакъв начин, реално и техните родители плащат 
данъци ! 

 

Анна  Гълъбова 


